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Amarazeanu (CNAIR): De la Sibiu la Fagaras veti ajunge pe autostrada prin 2025,

sectorul Fagaras-Brasov e un pic defazat

Sectorul de autostrada Sibiu - Fagaras va fi finalizat pâna prin anul 2025, însa sectorul Fagaras - Brasov

este defazat, a declarat, joi, directorul pentru Fonduri Europene din cadrul Companiei Nationale de

Administrare a Infrastructurii Rutiere (CNAIR), Cristina Amarazeanu, la dezbaterea "Cu cine recladim si

modernizam România?", organizata de Club Antreprenor si de Piata Presei.

 

"Autostrada Sibiu - Brasov este împartita în doua sectoare, Sibiu - Fagaras si Fagaras - Brasov. Sibiu - Fagaras este

mult mai avansat, în sensul ca în luna ianuarie sau cel târziu februarie 2021 vom avea un studiu de fezabilitate

complet reactualizat. Proiectul beneficiaza de fonduri europene, acest studiu de fezabilitate fiind o documentatie în

natura care ne va permite ca din momentul în care este depus la sediul CNAIR sa-l utilizam pentru accesarea

finantarii pentru urmatoarea etapa, de proiectare si executie. Asta înseamna ca anul urmator cu siguranta va fi

lansata procedura de licitatie pentru proiectare si executie pentru Sibiu - Fagaras. Sursa de finantare o asigura

fondurile europene. De la Fagaras la Brasov am avut o problema legata de o firma de proiectare care a depus o

documentatie neconforma acum câtiva ani, contractul de proiectare s-a reziliat, a existat o disputa în instanta, s-a

clarificat anul acesta, drept pentru care i-am stabilit o strategie de abordare: revizuirea documentatiei tehnice, pe

care o veti vedea cât de curând", a explicat ea.

 

Potrivit reprezentantului CNAIR, tronsonul Sibiu - Fagaras va fi terminat pâna în 2025.

 

"Cred ca de la Sibiu la Fagaras veti ajunge probabil pâna prin 2025, de la Fagaras la Brasov probabil un pic

defazat, pentru ca suntem în faza în care de abia realizam documentatia tehnica în baza careia vom licita un

contract de servicii de actualizare a documentatiei, astfel încât sa putem sa îndeplinim criteriile pe care Comisia

le-a stabilit, pe buna dreptate, în vederea implementarii unui proiect", a afirmat Cristina Amarazeanu.
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